

《单词百科:DADC是什么意思?DADC怎么发音?DADC的解释和用法》

英语单词DADC是什么意思?DADC怎么读?DADC怎么发音?简答网为您整理了DADC的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



DADC的意思

1、abbr.Digital Air Data Computer 数字航空数据计算机;

DADC的双语例句

1、Simulation result indicates that the new algorithm effectively balance the network energy consumption and prolong the network life cycle compared with LEACH and DADC. DEUC& a Dijkstra algorithm based cluster routing protocol for wireless sensor network was proposed.

仿真结果表明,该算法和LEACH及DADC算法相比,更能有效地均衡网络能量消耗、延长网络生命周期。提出了一种基于Dijkstra的无线传感器网络分簇路由算法(DEUC)。

2、 Sony DADC China is part of Sony DADCs global supply chain network.

索尼（上海）是索尼DADC全球供应网络的一员。

3、 Sony DADC China objective is to become the business partner of your choice for the entertainment and hardware industry.

索尼（上海）力争成为娱乐业及电脑硬件行业您所选择的商业合作伙伴。

4、 Synthesis and Properties of DADC/ VAc Copolymers

DADC/VAc共聚物的合成及性能

5、 Sony DADC China is dedicated to develop the most advanced optical discs and digital products along with efficient and time effective one-stop-shop solutions for our customers.

索尼（上海）致力于生产及开发最先进的光碟及数码产品，并为我们的客户带来高效的一站式解决方案。

6、 He is currently the associate professor of music department and graduate institute of Ethnomusicology of NTNU, and the leader of DADC (Digital Archival Documents Center, NTNU).

他是目前国立台湾师范大学音乐系和非欧洲文化的音乐研究学会的副教授、以及数字档案中心主任。

以上是简答网为您整理的DADC怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于DADC

的用法、DADC的释义、DADC

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/DADC>